
Referat af bestyrelsesmøde 10-01-2014 
 
Dagsorden 
 

1. Hjemmesiden 
2. Tilskudsordninger 
3. Ungdomsskak 
4. Initiativpræmier og hæderstegn 
5. Sag vedr. kartotekssystem 

 
Til stede var: CA, PM, DM og LR. CM havde meldt afbud. 

 
Ad. 1 
Bestyrelsen drøftede hjemmesidens indhold og lavede en prioriteringsliste. Vi er formentlig 
nødt til at opbygge en ny hjemmeside i et nyt system, da den gamle side ikke uden videre 
lader sig  opdatere.  Hjælp til design forventes hentet ”udefra”. 
 
Ad. 2 
Bestyrelsen gennemgik hovedkredsens tilskudsordninger.  CA udarbejder en oversigt, der 
lægges på hovedkredsens hjemmeside. 
 
Ad. 3 
CA redegjorde for drøftelser fra HB-mødet ang. Udvikling af ungdomsskak i kredsene. Man 
forestiller sig en slags grandprixsystem med hurtigskakrating m.m. 
 
Ad. 4 
Bestyrelsen indstiller Skanderborg Skakklub til initiativpræmie og Bjarne Johansen, Åbyhøj til 
hæderstegnet. 
 
Ad. 5 
Bestyrelsen har modtaget en anmodning fra Finn Larsen om at drøfte DSUs udvikling af  et nyt 
turneringssystem på kommende HB-møde. Bestyrelsen valgte at sætte punktet på HBs 
dagsorden, hvor man beder FU om at give en fyldestgørende redegørelse for projektets 
indhold, tidplan og økonomi. Finn Larsens henvendelse vedlægges som bilag. 


